
Referat af Bestyrelsesmøde - 3. januar 
Tilstedeværelse: Ingolf, Natacha og Bo. Afbud: Frederik og Mathilde  

 
1. Faktura siden sidste møde - Hvilke udgifter har vi haft siden sidste møde. 

a.      Blynert serviceaftale december – kr. 12.986,25 

b.      Blynert snerydning og salttilsyn – kr. 13.624,25 

c.       DK Hostmaster Domænenavn – kr. 60 

d.      Købstædernes Forsikring – 77.992,83 

  
2.      Modtaget emner – Emner som er dukket op siden sidst. 

a.      Ad-Hoc træpleje fra Blynert – Blynert kom med oplæg. Det er besluttet af 
bestyrelsen ved næste bestyrelsesmøde går haven igennem og mødes kl. 17.30. Her 
besluttes hvad vi som minimum vil have lavet.  Ingolf melder retur til Blynert. 
b.      Opgaver til Chrisvad dag - Vi skal have påbegyndt planlægning for en Chrisvad 
dag. I forbindelse med rundgang til ejendom ved næste bestyrelsesmøde laver vi en 
brutto liste over de ting vi vil have lavet – ud fra bruttolisten laver vi en prioriteret 
liste over det der skal laves til Chrisvad dag den 24/4. Bo indhenter tilbud fra 
havearkitekt, som kan lave en skitse tegning med ideer til det fremad rettede 
arbejde.  
d.      Ryd i skraldeskur – Natasja beder ejedomsadministrator om at oprette konto til 
oprydning i skralderum. Det er svært at få folk til at følge retningslinjerne – Og vi 
må løbende drøfte tiltag. Det blev besluttet at bestille 2 ekstra containere til pap.    
  

4.      Eventuelt - Øvrige kommentarer 

a.      Mark – Advokaterne forbereder eksklusion og ekstra ordinær 
generalforsamling, så vi kan få ændret vedtægterne til dette. En enstemmig 
bestyrelse siger OK for at sætte processen i gang. Datoen er nu fastsat til den 31/1 
kl 18.00. 

b.  Ejeren af scooter uden registrering kontaktes af Ingolf. Dette er sidste chance før 
vi kontakter politiet.  

c. Måtter ved indgang – Ingolf gennemser alle og udskifter dem der trænger.  

d. Vi vil fremad overveje om vi får et firma til at gøre trappe rent i opgangene, da 
alle ikke altid overholder deres rengøring - Dermed sikrer vi alt ser pænt ud. Ligeså 
overvejes det om vi skal sætte et malerfirma til at male samtlige opgange da der er 
for stor forskel pt. Målet er at ejendommene samlet set fremtræder pænt og 
harmonisk.  

Bo spørger SRS multiservice for en pris på 9 opgange en gang pr uge. Ligeså spørger 
Bo et malerfirma på en pris på en opgang som nr. 7/8. Dette sker inden næste 
bestyrelsesmøde. 

 


